
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 18. maj 

Kl. 18.30-20.00 

Skype-møde 

Møde nr.: 7 

Mødeleder: Mikkel 

Fraværende: 

Afbud:Mikkel, Ann-Lee 

 

 

 

 

 (B) Punkt til beslutning, (D) Punkt til drøftelse, (O) Punkt til orientering   

 

Tids- 

punkt 

Dagsordenspunkt Bilag Forberedelse Ansvarlig 

 Godkendelse af dagsorden (B)    

18.30- 

18.35 

 

Referat 

Godkendt pr mail efter ny procedure 

 

  Mikkel 

 Nyt fra elevrådet (D)    

18.35- 

18.45 

 

Referat: 

Laura, Lili og Julie deltog fra elevrådet 

 Overvej om der er noget 

særligt, vi vil spørge 

eleverne om! 

 

Mikkel Frederiksen  Formand 
Ann Christin Rødal Mahrt  Næstformand 
Kasper Krog Andreasen  Forældrerep. 

Lars Pedersen   Forældrerep.     
Simon B. Christensen  Forældrerep. 
Ann-Lee Pavar  Forældrerep.        
Robert H. Kauffmann  Forældrerep  
Vakant   Forældresupp. 
Vakant   Forældresupp. 

Gitte Kondrup   Byrådsrep. 
Jørgen Schou   Med.arb.rep. 
Anne Jørgensen  Med.arb.rep. 
Lili Nyegaard Faber  Elevrep.           

Julie Jeske   Elevrep. 
Pernille Kjærsgaard  Eksternt medlem 
Preben Meyer   Eksternt medlem 

Simon Svenstrup  Skoleleder 
Bjarke Krøll Willemoes  Viceskoleleder 



Eleverne fortalte kort om, at det virkelig havde været fedt at komme 

tilbage i skole her april/maj, også selvom der stadig er begrænsninger . 

(herunder bla. at man ikke kan være sammen på tværs af klasser.) 

Ligeså ærgeligt var det nu for elever fra 8. og 9. klasse at de denbne uge 

var hjemsendt pga af et smitte tilfælde. 

 

Ønsker til udeområder fra eleverne 

Forslag om at området bag kantinen kunne være et ”hænge-ud område” 

med hængekøjer / siddeområder. 

Skal der måske være et område kun for de ældste elever? 

Et godt område på skolen for de store – vil forhåbentlig medføre at færre 

hænger ud i byen. 

 

Pointering fra bestyrelsens side om, at det er vigtigt at eleverne bliver 

inddraget. 

Bestyrelsesmedlem Spurgte til om der om der ligger en plan beskrivelse 

for elevrådets arbejde. Der ligger kun noget overordnet. En idé kunne 

være et årshjul og fx nogle faste traditioner elevrådet står for. 

 

Der er afsat midler til elevrådet  

Skolen har ambitioner om at gøre det bedre – det kræver en indsats fra 

skolens side , men også at der er elever der engagerer sig. 

 

Forslag om at formand og Simon stiller et par spørgsmål til elevrådet i 

dagsordenen, som det er relevant at få elev-input på. 

  

Affaldssortering skal opstartes med sortering i 7 fraktioner – det bliver 

også et punkt for elevrådet. 

 

 

 Bestyrelsens principper (D)    

18.45- 

19.00 

Princip 4 for fritidsområdet drøftes mhp. godkendelse 

 

Referat: 

Princip 4 er godkendt 

 

Ann Christin og Mikkel tilretter sprogligt og sikrer ensartethed i formen. 

 

Princip 3 er godkendt. 

x  Mikkel + 

Simon 



Skal omskrives til forældresprog (AC og Mikkel) 

 

 Høring budget    

19.00- 

19.15 

Behandling af høring. Der afholdes først A-MED efter SB-mødet, så der 

kommer ikke en udtalelse fra A-MED, som SB kan skele til. 

Skoleledelsen er positive over for fokus på HD i budgettet. 

 

Børne- og Uddannelsesudvalget skal behandle forslag til budget 2022 på 

deres møde 4. juni.  
I høringsprocessen er kun nye forslag der skal i høring i 

skolebestyrelsen.  
Derfor er der ganske få nye anlægsforslag som bestyrelsen skal drøfte. 
Vedhæftet er skabeloner til udfyldelse på de forslag som skolen kan 

svarer på. 
Eventuelle udtalelser og høringssvar sendes senest torsdag d. 27. maj 

2021 kl. 10.00. 

 

Referat: 

Forslag vedr. renovering af Nordvest-skolen 

Forslag om renovering / opgradering af HD-lokaler. 
Simon laver høringssvar med opbakning til begge forslag, herunder at 

man fremover politisk prioriterer en fast pulje til renovering af skoler, 

som prioriteres efter skolernes behov. 

 

 

x  Simon 

 COVID-19    

19.15- 

19.25 

Kort status fra skolen vedr. COVID 19 og seneste genåbning 

 

Referat: 

Bjarke orinterede kort om de mange ændringer i organisering og 

restriktioner, som især fase 2 har været igennem de sidste 2 måndeder. 

Desuden orientering om hjemsendelse af en 8 og en 9.klasse denne uge 

pga af medarbejder der er testet positiv. (smittekæden ser ud til at være 

brudt) 

Spørgsmål om behov for skolehjemsamtaler vedr. opfølgende dialog efter 

Corona-lockdown.  

Hvordan vurderes det faglige niveau her efter tilbagekomst til mere alm 

skole?  

  Simon 



Forældreønske om (måske til efteråret) at få en dialog om elevernes 

faglige niveau, og om der er noget der skal sættes ind med i både skole 

og hjemme. 

I forhold til behov for særlige indsatser bemærkede Simon – at det der 

virker, er det lærerne gør, når de har fokus på dagligt at løfte den 

enkelte elev. 

 

Aftale om at føje ” Corona-evaluering”  til listen med forslag til 

kommende punkter 

 

 Økonomi (D)    

19.25- 

19.30 
Status: 

Vi har øget udgifterne til segregerede elever med ca. 300-500 t.kr. som 

det ser ud lige nu. Der er lidt usikkerhed om endelig placering af enkelte 

elever. 

 

Referat 

Aktuel økonomigennemgang viser lidt stigende udgifter på segregerede 

elever. Det drejer sig om tilflyttere til skolen og lidt flere skole-startere 

med behov. 

 

Øvrig økonomi ligger fornuftigt med et forventet overskud på 400.000 kr. 

 

Forventet tilskud fra legepladspuljen på 400.000 i 2022 , måske kan 

skolen selv skaffe økonomi til at lægge lidt oven i til et godt udeområde 

for de store elever / legeplads 

 

God økonomi i Puk og SFO 

PUK formår selv i corna / lock down periode med lukning at fastholde 

medlemmer  

 

Grundigere økonomi-gennemgang i starten af det nye skoleår. 

 

  Simon 

 Nyt fra medarbejdere (O)    

19.30- 

19.40 

Anne 

Travlt i SFO, mini-sfo og PUK 

I PUK er der travlt bla. fordi alle børn skal deles op. 

  Jørgen 

Anne 



PUK – kun 2 årgange inde i huset ad gangen. Udendørs i zoner. Lidt 

bøvlet, men det går.. 

Ny legeplads på PUK er et hit – selv 9.klasse er begyndt at bruge 

legepladsen 

Jørgen 

Fortsat regler om klasseopdeling og hygiejne – en del af dagligdagen. 

regler 

Oplevelse af elever der har profitteret helt vildt med fjernundervisning, 

men også elever der har haft det meget svært 

9.klasser til skr. Og mundtlige prøver - god ”corona-løsning” med sikre 

minimum standpunktskarakter + eksamens-erfaring. 

 

PBL-forløb planlægges nu til uge 24 og 25 

 

 Nyt fra ledelsen (O)    

19.40- 

19.45 

 Ansættelser 

Er ved at ansætte en matematik og naturfagslærer 

Læringsvejleder ansat – en del af satsningen på at lave et fagligt 

løft på skolen 

 Mini-SFO er kommet fint i gang. 

 Tak til fleksibelt personale, der er rykket rundt på pædagog-

området og lærerområdet. Herunder lærere der har taget ekstra 

timer.  

 PBL-LEAPS 

Godt i gang – med PBL . LEAPS er vi inviteret med i, men der 

mgl. Den sidste finansieringsaftale mellem Katafonden og DSFI, 

før det er på plads. 

 Vores eget testcenter – løftes flot af ungdomsskolens 

medarbejdere. 

 Testcenter åbner snarest i tumlesalen – åbent for alle borgere 

 Årlig arbejdsmiljødrøftelse – er i gang. 

 Affaldssortering i klasserne – skal organiseres og evt indkøbes 

skraldespande, så det kan fungere ordentligt. 

 Unge der opholder sig ved skolens bålsted. Brændt dele af 

plankeværk mv. På PUK bliver der kastet med flasker af og til. 

Et ”trygt Hornbæk” vil evt gerne gå i dialog / komme ud i 

klasserne. 

Forældre-ønske om at lærerne skriver ud til forældrene hvis der 

har været episoder. 

   Simon 



Kunne elevrådet involveres? 

Skolen / PUK politianmelder 

Overvejelse om man skal gå ud offentlig med udfordringerne 

Overvejelse om ny strategi. 

 

 Nyt fra Formand (O)    

19.45- 

19.50 

 

Referat  

Intet 

 Idéer? Mikkel 

 Evt. (D)    

19.50- 

19.55 

   Mikkel 

 Evaluering af mødet (D)    

19.55- 

20.00 

 

Referat 

Ingen kommentarer til mødeafviklingen 

 

Punkter til kommende møder 

 Næste princip 

 Corona-evaluering 

 Temapunkt om læseindsats (skole og forældre) evt. besøg af 

Jeanette på mødet 

 So-me strategien  

 Spørgsmål fra udvalget vedr vikarprincipper mm. 

 Trivsel som et ny særskilt punkt i principperne 

 Corona lock-down; Betydning (på allle parametre) og evt behov 

for opfølgning/ tiltag. 

  

  Mikkel 

 

Kommende møder: 

Ikke planlagt flere møder i dette skoleår 

 

Ref; Bjarke 


